

Curriculum Vitae

DR. Kwok Wai Fong, Kitty *Hon LLD, LLM*

BA(Hons), FAIA, FIPA/FFA, FCIArb, FHKI Arb, IME, HKMAAL, ANZIIF-CIP

Accountant (UK, Australia),

Arbitrator, Mediator,

Mediation coach & Assessor

Senior Certified Insurance Professional

Mobile: +852 92632399 (Hong Kong) ; +86 13922987260 (China)

Email: kitty_kwok@chingfung.com ; kwok_kitty@yahoo.com



Education Background and Professional Qualifications:

1. *Honorary Doctorate in Law in SABI University (France)*
2. *Master of Laws in Arbitration and Dispute Resolution in City University of Hong Kong*
3. *BA (Hons) Accounting & Finance in University of Greenwich (UK)*
4. *Fellow Member of the Association of International Accountants ("FAIA")*
5. *Fellow Member of the Institute of Financial Accountants (UK) ("FFA")*
6. *Fellow Member of the Institute of Public Accountants, Australia ("FIPA")*
7. *Fellow Member of the Chartered Institute of Arbitrators (UK) ("FCI Arb")*
8. *Associate Member of Hong Kong Institute of Arbitrators (HK) ("AHKI Arb")*
9. *International Mediation Expert of Mainland-Hong Kong Joint Mediation Center ("IME")*
10. *Accredited General Mediator of Hong Kong Mediation Accreditation Association Ltd. (HKMAAL)*
11. *Senior Associate Certified Insurance Professional of Australian & New Zealand institute of Insurance & Finance ("ANZIIF-CIP")*
12. *Mediation Coach & Assessor of International Dispute Resolution & Risk Management Institute (HK)*

13. *Certificate IV in Mediation in Churchill Education Pty Ltd (Australia)*
14. *Advanced Diploma of Integrated Risk Management in Churchill Education Pty Ltd. (Australia)*
15. *Hong Kong Securities and Futures Commission (SFC) License No. 1, 4, 9*

Main Positions :

1. *Vice-President of Ching Fung Apparel Accessories Co. Ltd.*
2. *Greater Bay Area Business Consultant of Hong Kong Intellectual Property Advisory Service Ltd.*
3. *Senior Business Manager of Prudential Hong Kong Ltd.*
4. *Asset and Wealth Management Relationship Manager of Venture Smart Asia Ltd.*

Arbitration and Mediation positions:

1. *Arbitrator of Guangzhou Arbitration Commission, China*
2. *Arbitrator of Dongguan Arbitration Commission, China*
3. *Arbitrator of Fuzhou Arbitration Commission, China*
4. *Mediator of e-BRAM International online Dispute Resolution Centre*
5. *Arbitrator and Mediator of Hong Kong Arbitration Society ("HKAS")*
6. *Accredited General Mediator of Hong Kong Mediation Centre (HKMC)*
7. *Mediator of Belt and Road International commercial mediation Center, China*
8. *Mediator Invited by Higher People's Court of Guangdong Province, China*
9. *Mediator Invited by Dongguan Intermediate People's Court, China*
10. *Mediator Invited by Dongguan No. 2 People's Court, China*
11. *Mediator Invited by Guangzhou Intellectual Property Court, China*
12. *Mediator of Dongguan Dongyi Commercial Mediation Center, China*
13. *Mediator of Hetao International Mediation Center, Shenzhen, China*
14. *Mediator of Sanya International Commercial Mediation Center, China*

15. *Mediator of Beijing Huzhou City, Tianyi Commercial Mediation Center*
16. *Appointed by The Hong Kong Department of Justice(DOJ) for the Hong Kong Mediator for the Mainland and Hong Kong Closer Economic Partnership Arrangement and the Investment Agreement(CEPA) (2018-2022)*

Awards :

1. *The Outstanding Mediator Awards of Belt and Road International commercial mediation Center, China in 2021*
2. *The 《GBA OUTSTANDING WOMEN ENTREPRENEUR AWARDS 2021》*
3. *The Second Prize of the Essay Competition for Mediation Work Essay at Dongguan Institute of Mediators in 2021*
4. *The Outstanding Juror Honor of Shenzhen Qianhai Cooperation Zone People's Court in 2018*

郭慧芳博士

Dr. Kwok Wai Fong, Kitty Hon LLD,LLM,

BA(Hons), FAIA,FIPA/FFA, FCIArb,FHKIArb, IME ,HKMAAL,ANZIIF-CIP



會計師（英國、澳洲）

仲裁員

國際調解專家、調解導師及評審

高級認證保險師

手機 Mobile：香港 HK(852)9263 2399 中國 China(86)139 2298 7260

郵箱: E-mail address : Kitty_kwok@chingfung.com; Kwok_Kitty@yahoo.com

學歷及專業資格：

1. SABI University (France)榮譽法學博士
2. 香港城市大學仲裁及爭議解決法學碩士
3. 英國格林威治大學會計及財務學榮譽文學士
4. 國際會計師公會資深會員("FAIA")
5. 英國財務會計師公會資深財務會計師("FFA")
6. 澳大利亞公共會計師協會資深公共會計師("FIPA")
7. 英國特許仲裁師學會院士 ("FCIArb")
8. 香港仲裁師協會會員 ("AHKIArb")
9. 內地-香港聯合調解中心-國際調解專家("IME")
10. 香港調解資歷評審協會認可綜合調解員(HKMAAL)
11. 澳大利亞及紐西蘭保險與金融學會-高級認證保險師(Senior ANZIIF-CIP)
12. 國際爭議解決風險管理協會-調解導師及評審
13. 澳洲邱吉爾學院-調解第四級證書
14. 澳洲邱吉爾學院-綜合風險管理高級文憑
15. 香港證監會(SFC)1, 4, 9 號牌照

主要業務：

1. 精豐鈕扣有限公司副總裁
2. 香港知識產權顧問有限公司大灣區企業顧問
3. 英國保誠保險有限公司-資深業務經理
4. 意博資本亞洲有限公司-資產及財富管理客戶經理

仲裁及調解組織職位：

1. 廣州仲裁委員會港籍仲裁員
2. 東莞仲裁委員會港籍仲裁員
3. 江西撫州仲裁委員會港籍仲裁員
4. 香港律政司一邦(eBRAM)國際網上仲調中心調解員
5. 香港仲裁公會(HKAS)仲裁員、調解員
6. 香港和解中心調解員
7. 北京融商一帶一路國際商事調解中心優秀調解員
8. 廣東省高級人民法院特邀調解員
9. 東莞市中級人民法院特邀調解員
10. 東莞市第二人民法院特邀調解員
11. 廣州知識產權法院港籍調解員
12. 東莞市東易商事調解中心港籍調解員
13. 深圳福田河套國際商事調解中心調解員
14. 三亞國際商事調解中心調解員
15. 北京湖州市天益商事調解中心調解員
16. 香港律政司委任《內地與香港關於建立更緊密經貿關係的安排》(CEPA)《投資協定》指定香港調解員(2018-2022)

獎項：

- 2021 年度香港中小型企業聯合會與香港新城財經台合辦
《大灣區傑出女企業家獎 2021》
- 2021 年度北京融商一帶一路國際商事調解中心《優秀調解員獎》
- 2021 年度東莞市調解協會《調解工作徵文二等獎》
- 2018 年深圳前海合作區人民法院《優秀陪審員榮譽》